
Technische vragen commissie Ruimte 20-11-2023 

nr Partij en 
indiener 

Punt Gedeputeerde Onderwerp Vraag Antwoord 

1 VVD  
Jeroen 
Boer 

4a laatste 
begrotingswijziging 

Rommel Lijst subsidies 
uitvoeringsregeling 

In de voordracht staat:  
5.  De gewijzigde lijst met subsidies buiten 
uitvoeringsregeling vast te stellen. 
1.Is deze lijst beschikbaar? 
2. Wat wordt bedoeld met " buiten de 
uitvoeringsregeling" ? 
 

1. De lijst buiten 
uittvoeringsregeling is als 
bijage achterin het 
document opgenomen.  

2. ‘Buiten 
uitvoeringregeling’ wil 
zeggen dat er geen 
algemene 
uitvoeringsregeling (i.e. 
een subsidieregeling) is 
ingesteld door het college 
voor dit onderwerp, maar 
dat zij wel een subsidie 
aan een specifieke 
organisatie voor bepaald 
maximum bedrag willen 
kunnen geven om onze 
doelen te bereiken. 

N.B. Deze lijst vormt een 
juridische grondslag om een 
subsidie te kunnen verstrekken 
maar vormt geen verplichting om 
dit te doen! 

2 PvdD 
Jaap 
Hollebeek  

6.a. RO:  Tweede 
herziening 

Rommel Te slopen 
bebouwing  

Waarom is de te slopen bebouwing in de 
artikelen 6.18 en 6.19 teruggebracht van 
1500m2 naar 1000m2? 

Op deze wijze schakelen we 
mogelijkheden voor 
functiewijziging van een 



Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022 

Is met een voorbeeld inzichtelijk te maken wat 
dit betekent in de praktijk? 
Hoeveel bestaande situaties komen hierdoor 
extra in aanmerking t.o.v. de oude 1500m2 
grens? 

stedelijke functie in het landelijk 
gebied gelijk met de 
functiewijziging van een agrarisch 
bouwperceel naar wonen. De 
regeling wordt aangepast om 
ondernemers in het landelijk 
gebied dezelfde rechten te geven 
als agrariërs als zij willen stoppen 
met de bedrijfsactiviteiten. Er is 
niet in beeld hoeveel extra 
bedrijven er in Noord-Holland 
zijn, die dan voor deze regeling in 
aanmerking komen ten opzichte 
van de oude regeling. Zonder een 
specifiek voorbeeld te noemen, 
gaat het ook er ook bij de 
bedrijven om dat (vaak 
voormalige agrarische) 
bedrijfsbebouwing wordt 
opgeruimd, waardoor er sprake is 
van het verbeteren van de 
ruimtelijke kwaliteit. 

3 PvdD 
Jaap 
Hollebeek 

7.b. RO:  Wijziging 
werkingsgebieden & 
bijlagen 
Omgevingsverordening 
NH2022 ronde 2023-II 

Rommel Werkingsgebieden  De werkingsgebieden 002.2.2023, 003.2.2023, 
004.2.2023, 005.2.2023 en 006.2.2023 worden 
gewijzigd. Welke huidige 
mogelijkheden/bestemmingen komen hier 
precies te vervallen, en welke toekomstige 
mogelijkheden/bestemmingen worden hier nu 
toegestaan? 

Hiervoor verwijzen wij naar de 
tabel met wijzigingen in de Nota 
van Beantwoording.  
Voor nummer 002.2.2023 vindt 
geen wijziging plaats (zie de 6e 
kolom in de tabel).  
Nummer 003.2.2023 wijzigt van 
‘landelijk gebied’ en ‘agrarische 
bedrijven’ naar stedelijk gebied. 
Hier ligt de bestemming 
grootschalige woningbouw op.  



Nummer 004.2.2023 wijzigt van 
‘landelijk gebied’, 
‘glastuinbouwconcentratiegebied’ 
en ‘agrarisch bedrijven’ naar 
stedelijk gebied. Hier liggen in 
hoofdzaak de bestemmingen 
Bedrijf, Bedrijventerreinen en 
Verkeer op.  
Nummer 005.2.2023 wijzigt van 
‘landelijk gebied’ en ‘agrarische 
bedrijven’ naar stedelijk gebied. 
Hier ligt de bestemming Verkeer 
op.  
Nummer 006.2.2023 wijzigt van 
‘landelijk gebied’ en ‘agrarische 
bedrijven’ naar stedelijk gebied. 
Hier ligt de bestemming Verkeer 
op. 

4 PvdD 
Jaap 
Hollebeek 

12.c. RO:  
Overeenkomst tot 
samenwerking 
Spoorzone Hoofddorp 

Olthof Rapport 
geluidsadaptief 
bouwen  

Kan het rapport ‘geluidsadaptief bouwen’ aan 
de commissie toegestuurd worden, zodat PS 
zich een goed beeld kan vormen over de 
resultaten en mogelijke toepassingen in de 
bouwplannen in de Spoorzone Hoofddorp? 
Het betreft het onderzoek genoemd in dit 
artikel: 
https://www.parool.nl/amsterdam/onderzoek-
verrast-tu-delft-zelf-slim-bouwen-bij-schiphol-
vermindert-de-geluidshinder~bfc7a599/ 
Indien het definitieve onderzoeksrapport nog 
niet gereed is, wanneer zou de commissie deze 
wel kunnen ontvangen? 

Het betreffende artikel gaat over 
de uitkomsten van een fieldlab 
waarin verschillende opstellingen 
uit eerder onderzoek (uit 2020) 
worden getest. Er is geen 
(tussentijds) rapport beschikbaar. 
Het huidige onderzoek loopt nog 
tot en met december 2023. Zodra 
wij een eindrapport of meer 
informatie ontvangen over de 
definitieve onderzoeksresultaten, 
zullen wij dit met de commissie 
delen. 
 

https://www.parool.nl/amsterdam/onderzoek-verrast-tu-delft-zelf-slim-bouwen-bij-schiphol-vermindert-de-geluidshinder~bfc7a599/
https://www.parool.nl/amsterdam/onderzoek-verrast-tu-delft-zelf-slim-bouwen-bij-schiphol-vermindert-de-geluidshinder~bfc7a599/
https://www.parool.nl/amsterdam/onderzoek-verrast-tu-delft-zelf-slim-bouwen-bij-schiphol-vermindert-de-geluidshinder~bfc7a599/
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